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Goedendag.

Sinds kort staan wij met tegenzin in de parkeergarage omdat er op straat geen parkeerplek te vinden is waar wij
mogen staat.
Normaal stonden wij op de haven of emmakade die sinds de invoering van het nieuwe beleid soms gewoon leeg
staat.
Bewoners van de woonboten gebruikten met mooi weer de parkeerplekken terras. Er staat zelfs gewoon een
picknicktafel op een parkeerplaats??
Ben tevens ondernemer en heb een zaak in de Rijnstraat en veel klanten weten niet waar ze aan toe zijn en de
dagkaart schrikt ze toch af.
Zo jammer dat te moeten horen want met z’n allen probeer je er wat van te maken.
Weg met al die zones want daar zijn we als binnenstad te klein voor!
Gehele centrum is voor vergunninghouders en de bezoekers de garage in, dat staat een stuk vriendelijker en
tevens schept dat duidelijkheid.




